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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 
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Vragen van het lid Kerstens (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg en 
Sport naar aanleiding van het bericht «Verpleegkundigen zien komst 
superverpleegkundige als degradatie» (ingezonden 26 juli 2019). 

Mededeling van Minister Bruins (Medische Zorg) (ontvangen 5 augustus 
2019). 

Vraag 1
Heeft uw bereidheid (beschreven in uw brief aan de Kamer van 25 juli jl. over 
het nader overleg over de regieverpleegkundige en aangehaald in bovenge-
noemd bericht) om een door partijen in de sector gezamenlijk overeen te 
komen regeling met meer draagvlak te volgen, alleen betrekking op de 
overgangsregeling regieverpleegkundige of (nu de ook door u geconstateerde 
grote onrust onder verpleegkundigen zich tevens daartoe uitstrekt) ook op de 
introductie van die functie zelf? Volgt u, met andere woorden, ook een 
eventueel besluit om bijvoorbeeld van de introductie van de regieverpleeg-
kundige af te zien of daarbij het nu strikte onderscheid MBO/HBO te laten 
vervallen?1 

Vraag 2
Bent u bereid in dezen ook een stem te geven aan de, in de laatste weken in 
sneltreinvaart gegroeide actiegroep «BIG 2 in overgang», die voorop heeft 
gelopen in het verzet tegen de vorige maand gepresenteerde afspraken en, zo 
ja, op welke wijze? Gaat u ook zelf met «BIG 2 in overgang» in gesprek? 

Mededeling 

De vragen van het Kamerlid Kerstens (PvdA) over het bericht «Verpleegkundi-
gen zien komst superverpleegkundige als degradatie» (2019Z15416) kunnen 
tot mijn spijt niet binnen de gebruikelijke termijn worden beantwoord. 
Ik zal u zo spoedig mogelijk de antwoorden op de Kamervragen doen 
toekomen.

1 https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/4793231/regieverpleegkundige-onrust-
verpleegkundigen-big
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